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Abstract (en)
An end wall 1 consists of a plate 11 which forms a flat surface with an annular shoulder 35 on the front while the back is reinforced by radial ribs 5
and annular ribs 14. The radial ribs 5 are reinforced by webs 32 which run perpendicular to the plate 11. Further webs 33 reinforce rounded webs
17 of retaining lugs 4. On the front of the plate 11 there is a central insertion pin 2 surrounded by the annular shoulder. Three side walls 13 of the
plate 11 are provided with stacking lugs 9, 19 which bound stacking pockets 8, 18 which are designed to be complementary to the stacking lugs.
The fourth side wall 30 of the end wall has a fluting 31 and rests on a pallet with a wrapping roll packaged with the end walls. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Stirnwand 1 besteht aus einer Platte 11, die auf der Vorderseite eine ebene Fläche mit einem Ringaufsatz 35 bildet, während die
Rückseite durch Radialrippen 5 und Ringrippen 14 verstärkt ist. Die Radialrippen 5 sind durch Stege 32 versteift, die senkrecht zu der Platte 11
verlaufen. Weitere Stege 33 verstärken abgerundete Stege 17 von Arretiernocken 4. Auf der Vorderseite der Platte 11 befindet sich ein zentraler
Einsteckzapfen 2, den der Ringaufsatz umschließt. Drei Seitenwände 13 der Platte 11 sind mit Stapelnocken 9, 19 versehen, die Stapeltaschen 8,
18 begrenzen, welche komplementär zu den Stapelnocken ausgebildet sind. Die vierte Seitenwand 30 der Stirnwand weist eine Riffelung 31 auf und
liegt bei einer mit den Stirnwänden verpackten Wickelrolle auf einer Palette auf. <IMAGE>
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